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PÖYTÄKIRJA

Piraattipuolue r.p.

Hallituksen kokous 25/2009

Aika: 22.9.2009 kello 18.30

Paikka: #hallituskokous PirateNet-IRC-verkossa

Läsnä: Pasi Palmulehto (pj)
Harri Kivistö
Mikko Kunnari (kohdat 6–10)
Kaj Sotala
Ahto Apajalahti (vj, kohdat 1–6)
Tero Inha (vj)
Pasi Vähämartti (vj)

Poissa Matti Hiltunen ja Harri Kivistö.

Varajäsenet: Ahto Apajalahti (kohdat 6–10)

1. Kokouksen avaus
Puheenjohtaja avasi kokouksen kello 18.52.

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi
Poistettiin esityslistasta kohta "Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen". Esityslista 
hyväksyttiin työjärjestykseksi.

4. Ilmoitusasiat
Käytiin läpi mennyttä ja tulevaa toimintaa.

5. Uusien jäsenten hyväksyminen
Hyväksyttiin 23 uutta jäsentä (LIITE 1, ei julkinen).

6. Loviisan ylimääräisiin kunnallisvaaleihin valmistautuminen
Keskusteltiin valmistautumisesta uuden Loviisan ylimääräisiin kunnallisvaaleihin.

7. Keskustelu syksyn ylimääräisestä puoluekokouksesta

7.1. Paikka ja ajankohta
Sovittiin alustavasti, että kokous pidetään Turussa 15.11. Keskusteltiin tarkemmista 
järjestelyistä.

7.2. Toimintasuunnitelma ja tulo- ja menoarvio vuodelle 2010
Keskusteltiin alustavasti toimintasuunnitelmasta ja tulo- ja menoarviosta vuodelle 
2010.
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7.3. Mahdolliset sääntöjen ja puolueohjelman muutokset ja kannanotot
Keskusteltiin alustavasti ylimääräiselle kokoukselle mahdollisesti esitettävistä puolueen 
sääntöjen ja puolueohjelman muutoksista ja kannanotoista.

7.4. Muuta
Keskusteltiin epävirallisesta etäosallistumismahdollisuudesta kokoukseen, 
kokousaloitejärjestelmän parantamisesta ja kokouksen yhteydessä pidettävästä 
toiminnan suunnittelutapaamisesta.

8. Seuraava kokous
Päätettiin, että seuraava kokous pidetään 6.10.2009 kello 18.30 PirateNet-IRC-verkossa 
kanavalla #hallituskokous.

9. Muut esille tulevat asiat
Keskusteltiin kannatustuotemyyntiin liittyvistä verotuskysymyksistä, uusien flyerien 
hankinnasta, käyntikorttien hankinnasta, verkkosivuston uudistamisesta, hallituksen sisäisen 
kirjallisen työjärjestyksen tai toimintaohjeen laatimisesta ja uuden jäsenrekisterin 
etenemisestä.

10. Kokouksen päättäminen
Puheenjohtaja päätti kokouksen kello 21.53.

Pöytäkirjan vakuudeksi

_____________________________ _____________________________

                 Puheenjohtaja Pasi Palmulehto   Sihteeri Ahto Apajalahti


